

# 2019-20全州测试年度通知

### 所有学生毕业准备

2010年,俄勒冈州的英语语言艺术和数学采用了更高的 k-12 标准,以确保所有的学生高中以后凭取得学术成功所需的知识和技能升级.因为我们提高了我们的期待学生所知道的和所能够做的标准,我们也通过我们的州测试,称为智能平衡改变了我们衡量学生进步的方式.

### 为什么参与是重要的?

虽然没有单独的测试可以给出一个你孩子进步的全貌,但是让你的孩子参加全州测试为教育者和管理者提供有关使用什么教育方法,需要哪些额外资源的信息.你孩子的参与很重要的,以确保各学校和各地区获得他们需要帮助所有学生取得成功的有针对性的资源..

### 权利的描述

众议院 2655 法案允许家长们和成年学生们每年不参加俄勒冈州全州英语语言艺术和数学的总结性测试,通过向学生所在学校提交一份每年一次的表格. 学校将至少在开始测试前 30 天向父母提供 2019 - 20 年度表格. 访问这个链接 http://tinyurl.com/OR-HB2655 以了解更多有关 2655 法案

# 俄勒冈州的州测试

- o 挑战你孩子独立思考 和应用他或她的知识 到实际问题的能力
- o **不止于综合选择题** 和要求你 的孩子解释他的或她的答案
- o **作为你孩子进步的概貌,并**可以 被考虑与其他信息一起来确定 孩子的学术成绩
- 。 **帮助确定需要额外支持的学校和 地区**, 以确保更多学生达到更高的标准

# 全州范围内测试窗口

智能平衡英语语言艺术和数学测试 2020 年 1 月7-6 月5 日

### 我的孩子什么时候参加考试?

孩子将在他或她完成至少三分之二学年后参加测试一次. 你孩子的学校将决定您孩子需要测试在全州测试窗口期内的具体日期.

## 请等待通知

如果你有疑问或想了解更多信息,与你的的教师或学校校长交谈.

### 来源

要了解更多有关你孩子在英语语言艺术和数学应该知道和能够做什么,参阅网站:

<u>http://tinyurl.com/ELARoadmap</u> ≒ <u>http://tinyurl.com/MathRoadmap</u>

要查阅测试问题样本,参阅网站: http://tinyurl.com/ORPracticeTests

要阅读更多关于你孩子的测试结果,参阅网站: http://tinyurl.com/ORTestResults



### 2019-20 Annual Notice for Statewide Tests

### **ALL STUDENTS GRADUATE PREPARED**

In 2010, Oregon adopted higher K-12 standards in English Language Arts and Math to ensure all students move from grade to grade with the academic knowledge and skills necessary for success beyond high school. Because we raised the bar for what we expect students to know and be able to do, we have also changed the way we measure student progress through our state tests, known as Smarter Balanced.

#### Why does participation matter?

While no single test can give a complete picture of your child's progress, having your child take the statewide tests provides educators and administrators with information about what educational approaches are working and where additional resources are needed. Your child's participation is important to ensure schools and districts receive the targeted resources they need to help all students succeed.

#### **Description of rights**

House Bill 2655 permits parents and adult students to annually optout of Oregon's statewide summative tests in English Language Arts and Math by submitting an annual form to the school the student attends. Schools will provide parents with the annual form for 2019-20 at least 30 days prior to the start of testing. Visit this link to learn more about House Bill 2655: <a href="http://tinyurl.com/OR-HB2655">http://tinyurl.com/OR-HB2655</a>.

#### STATEWIDE TESTING WINDOWS

Smarter Balanced English Language Arts & Math Tests January 7 – June 5, 2020

### **OREGON'S STATE TESTS**

- Challenge your child to think critically and apply his or her knowledge to real-world problems
- Go beyond multiple choice and ask your child to explain his or her answers
- Act as a snapshot of your child's progress and may be considered along with other pieces of information to determine your child's academic success
- Help identify schools and districts that need additional supports to ensure more students are meeting higher standards

#### When will my child take the test?

Your child will be tested once after he or she has completed at least two-thirds of the school year. Your child's school will determine the specific dates your child takes the tests within the statewide testing window.

#### **STAY INFORMED**

Talk to your child's teacher or school principal if you have questions or want to learn more.

#### Resources

To learn more about what your child should know and be able to do in English Language Arts & Math: http://tinyurl.com/ELARoadmap & http://tinyurl.com/MathRoadmap

To view sample test questions: <a href="http://tinyurl.com/ORPracticeTests">http://tinyurl.com/ORPracticeTests</a>

To read more about your child's test results: http://tinyurl.com/ORTestResults